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1. Goedkeuring verslag van de milieuraad van donderdag 16 maart 2023 
Het verslag van de milieuraad van 16 maart 2023 wordt unaniem goedgekeurd mits een kleine 
aanpassing (Varia - Onderhoud boomgaard op het Uilekotwegje: ‘kerstbomen’ wordt ‘kerselaars’) 
 

2. Nieuwe afspraak in verband met het goedkeuren van de verslagen milieuraad 
Om tegemoet te komen aan de vraag van de leden van het college en de gemeenteraad om de 
verslagen van de raden sneller op de website van de gemeente te publiceren, worden de verslagen 
vanaf nu via mail ter goedkeuring voorgelegd aan de leden. Er wordt gevraagd aan de leden om hun 
goedkeuring via mail te verlenen binnen de gestelde deadline van 10 dagen. Er is tevens beslist dat de 
verslagen niet eerst naar de voorzitter dienen te gaan maar rechtstreeks naar alle leden van de 
milieuraad kunnen gestuurd worden. 

 
 

3. Klimaatactieplan – Verdere bespreking van de presentatie van 25 mei 2023 
Bespreking van het klimaatactieplan zoals gepresenteerd op 25 mei 2023 op een gezamenlijke 
GECORO/MILIEU-raad door Beatrijs Van der Aa.  

 
De leden hebben vooraf via mail informatie i.v.m. deze presentatie ontvangen op 17 mei 2023. 
De leden van de milieuraad die op het einde van de presentatie aanwezig waren, gaven een positief 
advies.  
 
Het voorgestelde klimaatactieplan is een werkdocument, het moet nog ter goedkeuring voorgelegd 
worden aan de gemeenteraad. 
De haalbaarheid van het klimaatactieplan wordt verder besproken aan de hand van enkele voorbeelden 
(muurisolatie/dakisolatie/mobiliteit..).  
De leden van de milieuraad stellen dat de doelstellingen enorm uitdagend zijn en dat er heel wat inzet 
nodig zal zijn om ze te behalen. Er is hard gewerkt om het klimaatactieplan op te stellen.  
Antoine Baeke heeft volgende opmerking: 
De nulmeeting van het VITO van 2011 gaf aan dat Lubbeek een uitstoot had van 57.290 ton CO². Met 
de ambitie om tot een reductie van 40% te komen tegen 2030 is het objectief om tot een uitstoot van 
34.375 ton CO² te komen. Indien geen bijkomende maatregelen zouden genomen worden zou de 
uitstoot op 48.793 ton eindigen in 2030. Er dienen dus maatregelen getroffen om 14.418 ton minder 
CO² uit te stoten. In het plan  wordt hiervan 11.220 ton toegewezen aan de reductie van de uitstoot 
van de residentiële bewoning hetwelk een zeer uitdagend en moeilijk realiseer objectief zal zijn. Van 
de extra inspanning tot vermindering met 14.418 ton extra CO² is slechts 1.311 ton toegewezen aan 
het particulier en openbaar vervoer. Dit is bijzonder weinig gezien de elektrificatie van het vervoer goed 



op snelheid komt. In het plan is voorzien dat van de 5.689 voertuigen die Lubbeekse bewoners hebben 
er tegen 2030 slechts 284 zullen geëlektrificeerd zullen zijn, hetwelk zeer weinig is. De ambitie hier zou 
moeten zijn om 2.275 voertuigen (40% van de voertuigen – ambitie van Vlaanderen is 50%) om te zetten 
naar elektrische voertuigen waarvoor hierdoor 3.777 ton CO²-uitstoot zou kunnen bespaard worden. 
Het verschil zou dan in mindering kunnen komen op conto van de uitstoot van de huishoudens 
waardoor het objectief voor extra besparing van CO² daar zou kunnen dalen tot een meer realistisch 
cijfer van 7.443 ton minder C0²-uitstoot (ipv 11.220  ton). 
Het is evident dat dan ook de laadinfrastructuur sterk zal moeten uitgebreid worden in de volgende 
jaren tot 2030. 
 
 
Jan Seynaeve meldt dat ‘the proof of the pudding in the eating is’. Belangrijk is dat we snel aan het werk 
gaan. Hierbij is het belangrijk dat er werkgroepen worden gevormd om de acties te ondersteunen en 
op te volgen die in het plan de grootste CO² reducties beogen. Ook zal er een goede periodieke 
monitoring opgesteld dienen te worden van de resultaten zodat er snel kan bijgestuurd worden indien 
nodig. De milieuraad kan mee steun geven aan deze werkgroepen. 
De milieuraad beslist na beraad om het klimaatactieplan goed te keuren en merkt hierbij op dat het 
belangrijkste is dat deze goed opgevolgd en op tijd kan bijgestuurd worden, indien blijk dat de 
vooropgezette doelstellingen niet op tijd gehaald worden. 
 
Repaircafé (van Transitie): An Carens zal de data doorgeven aan de milieudienst voor publicatie via de 
gemeentelijke mediakanalen. Deze info kan ook jaarlijks aangekondigd worden op de afvalkalender van 
Ecowerf (indien info ontvangen op de milieudienst voor 15 oktober van het voorafgaande jaar) 

 
 

4. Voorstel Project Tuinrangers 
 

De Tuinrangers zijn vrijwilligers met en passie voor tuin en een hart voor natuur. Ze helpen hun stad 

of gemeente om biodiverser en klimaatrobuuster te worden via de tuinen van de inwoners. 

Het project is een initiatief van Vlaanderen ter ondersteuning van lokale overheden. 

Per deelnemende gemeente staat Inverde (opleidingscentrum van ANB) in voor de opleiding, 

opvolging en bijscholing van het lokale Tuinrangersteam. 

Jan Seynaeve meldt dat dit project in Leuven succes kent. De tuinen in Lubbeek vertegenwoordigen 

in totaal een grote oppervlakte en kunnen potentieel een grote bijdrage leveren voor de 

biodiversiteit. Het zou goed zijn mocht dit initiatief ook in Lubbeek kunnen plaatsgrijpen. 

 

Het project wordt verder uitgewerkt. 

 
 

5. Oproep kandidaturen milieuraad 
Deadline 30-06-2023. 
Er werden twee nieuwe kandidaturen ontvangen tot op heden.  
De huidige leden moeten ook via mail de hernieuwing van hun kandidatuur bevestigen.  
Jan Seynaeve en Hilde Walschaerts kondigen aan dat zij zich niet opnieuw kandidaat zullen stellen. 
 

6. Verzoek aan de milieuraad om  de gemeentelijke raad voor internationale samenwerking in 
Lubbeek te ondersteunen bij de vraag om de gemeenteraad van Lubbeek te laten toetreden tot het 
Lerend netwerk van solidaire gemeentes.   

 

Het betreft een universeel humanitair initiatief: het engagement is vrijblijvend: het doel is kennis 

intergemeentelijk door te geven/ Overleg/Uitwisseling tussen gemeenten in verband met opvang 

(vrnl van klimaatvluchtelingen). Er wordt een ledennetwerk van solidaire gemeentes uitgebouwd.  

 

Het voorstel tot deelname aan dit initiatief werd door Johan Flamez ingediend bij de voorzitter van 
de gemeenteraad maar is nog niet ontvankelijk verklaard.  



 
De milieuraad beslist dit initiatief te ondersteunen. Lubbeek heeft immers reeds wat ervaring 

opgedaan met vluchtelingenopvang. Deze ervaringen kunnen gedeeld worden met de andere 

gemeenten. Het vluchtelingenprobleem zal in de volgende jaren waarschijnlijk toenemen. Het is dan 

ook goed dat gemeenten samenwerken om deze uitdagingen aan te gaan. 

 
7. Opvolgingssnoei in samenwerking met RLNH zat 16-09-2023 van 9u tot 12u30 - Stavaza 

 
De deelnemers van vorig jaar werden aangeschreven - deadline inschrijvingen 21-6-2023 – 7 
reacties waarvan 5 positief tot nu toe. 
Er zijn 20 plaatsen : Op 22 juni 2023 aankondiging via mediakanalen voor invulling van de resterende 
plaatsen met een nieuwe deadline. Praktische informatie en rekeningnummer van de milieuraad 
wordt nadien aan de definitieve inschrijvers doorgegeven voor betaling vooraf (met een deadline)  
De lijst met deelnemers wordt bezorgd aan  Stefan Smets van RLNH/Voorzitter Milieuraad/Romain 
Vallons. 

 
 

8. Cursus vormingssnoei -  Stavaza 
 

De aankondiging wordt doorgegeven aan de communicatiedienst op 22 juni 2023 voor publicatie 
via de gemeentelijke mediakanalen samen met de aankondiging van de resterende plaatsen voor 
de opvolgingssnoei. 
 
Mogelijk aantal inschrijvingen: 30 personen (voorrang aan inwoners van Lubbeek) 

 
 
Varia :  
-Waar kunnen meer bomen geplant worden?  

 

• Uilekotwegje, zoals al eerder voorgesteld door Romain Vallons 
 

• Voorstel van Nadine Jochmans om  de mogelijkheid te onderzoeken om in 2024 één boom per 
tuin in Lubbeek te schenken – De schepen en de leden treden dit voorstel bij: de administratie zal 
in overleg met Regionaal Landschap Noord Hageland een voorstel uitwerken om ter goedkeuring 
voor te leggen aan het college van burgemeester en schepenen en aan de gemeenteraad. 

 

• Voorstel van Jan Seynaeve: indien toetreding tot het project ‘tuinrangers’ wordt goedgekeurd 
mogelijk ook iedereen die beroep doet op een coach, een boom schenken. 
 

-Bijenwerkgroep: 
De gemeente heeft in samenwerking met Natuurpunt een bijenwerkgroep opgericht die al enkele 
interessante initiatieven nam. De schepen stelt voor dat de milieuraad dit project mee ondersteunt en 
onder de aandacht brengt. 
 

 
Volgende vergadering op donderdag 7 september 2023  (samenstelling nieuwe milieuraad) 
 
 
 
 
Miche Meukens Jan Seynaeve 
verslaggever         voorzitter 
 
 
 
 

 


